
Zápis a usnesení
z 18. Valné hromady MAS POHODA venkova,

konanédne 23.6.2011 od 19.00 h v obci Kounov, hospoda Zlatý potok.

1. Zahájení.
Predseda Rehák privítal prítomné a v 19.05 h zahájil 18. VH MASPv. Konstatoval, že zápis z jednání
porídí sám, overovateli zápisu urcil pana Rozínkaa paní Smažíkovou, dále dodal, že je prozatím
prítomno 17 clenu - VH je tedy usnášeníschopná, nakonec precetl program jednání (viz. pozvánka) a
nechal hlasovat o jeho schválení. Hlasování: PRO- 17, PROTI- O,Zdrželse - 1.SCHVÁLENO.

2. ZDrávao Dr~behurealizace SPL- projektv: vÝsledkvvýberu Droiekt~ - 6.vÝzva. informace
k realizaci a kontrole projekt~ DodDorenÝchv 1.-5. vÝzve.

Zprávu o pr~behu realizace SPLpredložil manažer Vidlák formou power-pointové prezentace, kterou
sám prednesl - príloha c. 1, informacek pr~behukontroldoplnili p. Krafkaa pí Smažíková.

V19.15h se dostavilJiríPetr,v 19.22h LibušeBrandejsová.
Usneseníc.ll/VH-18/01
VHMASPv bere na vedomí prezentaci schváleného výsledku výberu projekt~ 6.výzvy.

Hlasování: PRO- 19, PROTI - O, Zdržel se - O.SCHVÁLENO.
Usneseníc.ll/VH-18/02
VHMASPv bere na vedomí informaci o pr~behu realizace a fyzických kontrol projekt~ podporených
v 1.-s.výzve. Hlasování:PRO- 19, PROTI - O,Zdržel se - O.SCHVÁLENO.

3. Informacek 7.vÝzvesberu žádostí.
Manažer Vidlák prednesl kompletní informace k 7.výzvesberu žádostí.

Usneseníc.ll/VH-18/03

VH MASPv bere na vedomí harmonogram a obsah schválené7.výzvy sberu žádostí.
Hlasování: PRO - 19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

4. Strednedobé hodnocení plnení SPLMASPv - evaluace.stavk 31.12.2010.
ManažerVidlák prednesl dokument - Strednedobéhodnoceníplnení SPLMASPv (verze k 14.6.2011)
- príloha c.2.

Usneseníc.ll/VH-18/04
VH MAS Pv schvaluje zpracovaný dokument Strednedobé hodnocení SPLMASPOHODAvenkova -
evaluacek 14.6.2011 (31.12.2010). Hlasování:PRO- 19, PROTI- O,Zdrželse - O.SCHVÁLENO.

-
5. Revize clenské základnv MAS Pv. Driietí nových clen~.

Predseda Rehák predložil žádosti týkající se stavu clenské základny MAS; omluvil neprítomného
žadatele o clenství Pavla Bednáre (Pohorí) a doplnil jeho žádost o informace o již fungující vzájemné
spolupráci; žádost o zrušení clenství doplnil sám Josef Hejzlar, podekoval za dosavadní spqlupráci a
informoval prítomné o svých potrebách aktivne se venovat IId~chodu\\ (cyklistika, hory atd.).

Usneseníc.ll/VH-18/0S

VH MAS Pv ruší clenství panu Josefu Hejzlarovi (Bacetím-Sudín) na základe jeho písemné žádosti.
Hlasování: PRO -19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

Usneseníc.ll/VH-18/06

VH MAS Pv prijímá za svého clena pana Pavla Bednáre, OSVC, Pohorí.
Hlasování:PRO- 19, PROTI- O,Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

Usneseníc.ll/VH-18/07
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VH MASPv bere na vedomí zmeny a celkovou revizi své clenské základny, príloha c. 3.
Hlasování: PRO -19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

6. Schválení clenskÝch DríSDevk~na rok 2011.

Predseda vyslovil návrh na výši clenských príspevk~ pro rok 2011 - souhlas, nechal hlasovat.

Usneseníc.11/VH-18/08

VH MAS Pv schvaluje pro rok 2011 clenské príspevky ve výši 1.000,- Kc.
Hlasování: PRO - 19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

7. Zpráva o VÝsledkuhosDodarení MASPv v roce 2010.
Predseda Rehák prítomným promítal dokumenty (cerpání dotací, úcetní sestavy - rozvahaa
výsledovka,dopisa zprávanezávisléhoauditora)- príloha c. 4, které podrobnerozebrala popsal,
pr~bežneo nichnechaljednotlivehlasovat.

Usneseníc.11/VH-18/09

VHMASPvberenavedomíinformacio pr~behucerpánídotacív roce2010.
Hlasování: PRO- 19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

Usneseníc.11/VH-18/10
VH MASPv schvaluje výsledek provedené Inventury drobného hmotného majetku MAS Pv
k 31.12.2010, který souhlasí s úcetním stavem. Hlasování: PRO - 19, PROTI - O,Zdrželse - O.SCHVÁLENO.

Usneseníc.11/VH-18/11
VH MASPv schvaluje Zprávu nezávisléhoauditora o overení úcetní záverky obcanského sdružení
Místní akcní skupina POHODAvenkova ze dne 17.6.2011, zpracovanou firmou ESOPúcetnía danová
kancelár, s.r.o. (Ing. Daniela Burianová). Hlasování:PRO- 19, PROTI- O,Zdrželse - O. SCHVÁLENO.

Usneseníc.11/VH-18/12
VH MASPv bere na vedomí výsledky projednání Dopisu o overení úcetní záverky k 31.12.2010 pro
vedení úcetní jednotky MASPOHODAvenkova (zpracovala Ing. Daniela Burianová) v rozhodujících
orgánech MAS(Program. výbor, Revizní komise). Hlasování: PRO- 19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

Usneseníc.11/VH-18/13

VH MAS Pv schvaluje úcetní záverku za rok 2010 a hospodárský výsledek k 31.12.2010
ve výši . Tato ztráta bude prevedena do neuhrazené ztráty z minulých let.

Hlasování: PRO - 19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

8. ZDrávao cinnosti MASPv v roce 2010
Predseda Rehákprecetl a popsal prehled cinnosti MASPv v roce 2010, dálespolecnes manažerem
Vidlákem promítli návrh výrocní zprávy, která byla projednána již v Programovém výboru.

Usneseníc.11/VH-18/14
VHMASPv bere na vedomí Prehledo cinnosti MASPOHODA venkovav roce2010
a schvalujeVýrocnízprávu MASPOHODAvenkova za rok 2010.

Hlasování: PRO- 19, PROTI- O,Zdrželse - O. SCHVÁLENO.

9. ZDrávao cinnosti MASPv v roce 2011.
Predsedadále predložil i prehled o cinnostiza letošní rok.

Usneseníc.11/VH-18/15
VHMASPvbere navedomíPrehledo cinnostiMASPvk 23.6.2011.

Hlasování: PRO -19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.
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10. Informaci o DriiatÝchfinancních darech.
Predseda predložila popsal prabeh plateb na Transparentním konte, kde se soustredují jednotlivé
financní dary - kontrolastavu k dnešnímudni.

Usneseníc.ll/VH-18/16
VHMASPvbere na vedomíinformacio prijatýchfinancníchdarech v roce 2010 a 2011.

Hlasování: PRO -19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

11.ProgramLEADERsDoluDráce.
Predseda predložilpodklady pro žádosti o dotace z programu spolupráce: 1) projekt s práteli z MAS
Železnohorský region + zástupci litevské MAS(informace o spolecném setkání v Nasavrkách - úcast:
manželé Rehákovi a KolácnO,projekt zameren na cestovní ruch a regionální výrobky; 2) projekt
Orlické hory pro všechny, již podle názvu - tedy nejen pro handicapované (jako v minulé žádosti).
Predseda strucne projekty popsal, spolecne s manažerem zdaraznili význam této aktivity - spolupráce
pro následná hodnocení MAS.U prvního projektu MASPv plní funkci koordinacní MAS-ky(podává
žádost a obhajuje ji na Mze), u druhé žádosti plní funkci partnerské MAS,tedy PMAS2(KMAS- NAD
ORLICÍ, PMAS1 - MAS ORLlCKO), naše hlavníaktivita- výstup: nákup kompenzacních prostredka
pro novomestské obcanské sdružení NONA.

Usneseníc.ll/VH-18/17
VHMASPv schvaluje podání následujících žádostí o dotaci do Programu rozvoje venkova,
opatrení IV.2.1. Realizace projekta spolupráce:
1) Cesko versus Litva - LEADER nápady se cení, rozpocet do 150 tis. Kc,
2) Orlické hory pro všechny, rozpocet do 300 tis. Kc.

Hlasování: PRO - 19, PROTI - O, Zdržel se - O. SCHVÁLENO.

12. Regionální výrobky - znackaOH-op.
Predseda,nyní jako regionálníkoordinátorznacení,popsalprabeh znacení- certifikacní komise se
pravidelne schází 2x rocne, o znacku zájem stále je. Dále informuje o již zabehnutých aktivitách -
prezentace na DožínkáchKHk,LEADERFEST,Zeme živitelka (príprava samostatného pavilonu ARZ).
Dále predseda vyzdvihl výbornou spolupráci s man. Jirsovými z Pohorí - drevené hracky.
Predseda priznal, že administrativní cinnost se znacením letos mírne nestíhá, presto se darí domlouvat
zajímavé aktivity- spolupráce s holandským mestem Nuewkoop.

13. Informace k MHFF.L.Veka.
Predseda seznámil prítomné s novou aktivitou MAS- MHFF.L.Veka2011, jedná se o výborne
pripravený hudební festival panem Pavlem Svobodou, do budoucna by mel festival zvýraznit MASku
predevším v našich mestech (Dka, NMnM,Opocno); celkove se jedná o výbornou propagacní akci
regionu. Letos se jedná o sérii cca 6 koncerta, celkový rozpocet cca 258 tis. Kc. Dále predseda navrhl
personální zastoupení ve Festivalovémvýboru.

Usneseníc.ll/VH-18/18

VHMASPv bere na vedomí informacio Programu MHFF.L.Veka2011 a predpokládaném rozpoctu
(spoluúcast MASPv 30.000 Kc)a o jmenování Pavla Svobody reditelem festivalu;
VHMASPvjmenuje Luboše Reháka, Antonína Novotného a Ivana Kolácného cleny Festivalového
výboru. Hlasování:PRO- 19, PROTI- O,Zdržel se - O.SCHVÁLENO.

Zodpovedná osoba za MHFF.L.Veka : Luboš Rehák.
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14.Volbvdo oraán~MASPOHODAvenkova.
Následovalyvolbydo orgán~MASPOHODAvenkova,které rídil manažerVidlák.Veverejnévolbebyli
zvoleninásledujícíclenovérozhodujícíchorgán~MASPv :

1

Usneseníc.ll/VH-18/19

VHMASPvschvalujepredsedouobcanskéhosdruženíMASPOHODAvenkovap. LubošeReháka.
Hlasování:PRO- 18, PROTI- O,Zdrželse- 1. SCHVÁLENO.

VH MAS Pv schvaluje místopredsedou obcanského sdružení MAS POHODA venkova Ing. Jirího Petra.
Hlasování:PRO-18, PROTI- O,Zdrželse-1. SCHVÁLENO.

Usneseníc.ll/VH-18/20
VH MASPv schvaluje clenem Programovéhovýboru MASPOHODAvenkova
p. Antonína Novotného Hlasování:PRO-18, PROTI- O,Zdrželse-1. SCHVÁLENO,
Ing. Otakara Krásného Hlasování:PRO-18, PROTI- O,Zdrželse- 1.SCHVÁLENO,
pí Renatu Holeckovou Hlasování:PRO-18, PROTI- O,Zdrželse- 1.SCHVÁLENO.

Usneseníc.ll/VH-18/21
VH MASPv schvaluje clenem Výberové komise MASPOHODAvenkova
pí Evu Smažíkovou, predsedkyníVK, Hlasování:PRO- 18, PROTI- O,Zdrželse- 1. SCHVÁLENO,
p. VítaKloucka Hlasování:PRO-18, PROTI- O,Zdrželse-1. SCHVÁLENO,

r Ing. Petra Zahradníka Hlasování:PRO- 18,PROTI- O,Zdrželse- 1.SCHVÁLENO,
pí Libuši Brandejsovou Hlasování:PRO- 18, PROTI- O,Zdrželse- 1. SCHVÁLENO,
p.JanaRozínka Hlasování:PRO- 18, PROTI- O,Zdrželse- 1.SCHVÁLENO.

Usneseníc.ll/VH-18/22
VH MASPv schvaluje clenem Revizníkomise MASPOHODAvenkova
p. ZdenkaKrafku,predsedouRK, Hlasování:PRO- 18, PROTI- O,Zdrželse- 1.SCHVÁLENO,
p. Zdenka Bendza Hlasování:PRO- 18,PROTI- O,Zdrželse- 1.SCHVÁLENO,
p. Ivana Kolácného Hlasování:PRO-18, PROTI- O,Zdrželse-1. SCHVÁLENO.

15.R~zné.diskusea záver.
V poslednífázivycerpávajícíhojednánípredsedapouzeinformovalprítomnéo vydávanýchtiskovinách
- Venkovskýobcasníka DOMAv Orlickýchhorách(prípravadalšíhocíslas DSORegionOH),diskuse
probehlajiž v pr~behuvecera.
Predsedapodekovalvšemprítomnýmza úcasti za pozornost,v 21.23 h jednáníukoncil.

Zápisoveril:
EvaSmažíková

~---
Mlstníakcni skupina

POHODA venkova
Val 26, Dobruška, PSC 518 01

IC: 27005577 <D

Jan Rozínek
------------------------------------

V Kounove,dne23.6. 2011

~-----------
Lubos Retiak, predseda MAS

POHODAvenkova
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